环保产业智能制造项目

项目内容和规模：规划占地500亩，主要建设环保设备制造车、环保技术研发中心、节能示范基地等。
    投资估算及资金来源：本项目总投资17126万美元，项目资金由本项目单位和其他企业共同解决。
市场分析：“十九大”报告上指出，我们要建设的现代化是人与自然和谐共生的现代化。在绿色发展的大背景下，政府投入、发展需求、社会关注将越来越大，环保产业完全可以发展成为支柱性产业。
经济效益分析：项目建成后，预计年收入为12684.1万美元。上缴税金3329.5万美元，年利润9513.1万美元，直吸纳就业人员5000多人。
建设条件：河北香河环保园区属于京津冀一小时经济圈的黄金节点。目前园区已实现九通一平，基础设施建设完备。
中方承办单位概况：河北香河新环保园区为河北省唯一一家政府批准的离北京最近定的省级环保园区，坚持“政府推动、企业运营、市场运作”的发展模式，由国兴环球土地整理开发有限公司负责园区的整体开发、基础设施建设、招商引资工作。
合作方式：独资、合作
联络方式
联 系 人：荣蓉            邮    编：065400
联系电话：13811938196    传    真：0086-316-7678900
通信地址：河北香河环保园区产业服务中心                 
电子邮箱：80625488@qq.com


Intelligent manufacturing project of environmental protection industry

Project content and scale: planning covers an area of 500 mu, mainly construction of environmental protection equipment manufacturing workshop, environmental technology research and development center, energy conservation demonstration base and so on.
Investment estimate and source of funds: the total investment of the project is US $171.26 million, and the project funds are solved jointly by the project unit and other enterprises.
Market analysis: 19th CPC National Congress's report points out that the modernization we want to build is that of harmony and coexistence between man and nature.Under the background of green development, government input, development needs, social attention will be increasing, environmental protection industry can be fully developed into a pillar industry.
Economic benefit analysis: after the completion of the project, the estimated annual income is $126.841 million.Tax payment of $33.295 million, annual profit of $95.131 million, direct employment of more than 5000 people.5) Construction conditions: Hebei Xianghe Environmental Protection Park belongs to the golden node of one hour economic circle of Beijing, Tianjin and Hebei.At present, the park has achieved nine links and one level, infrastructure construction is complete.
Overview of the Chinese contractors: Hebei Xianghe New Environmental Protection Park is the only provincial environmental protection park approved by the government of Hebei Province, which is the closest to Beijing. It adheres to the development model of "government promotion, enterprise operation and market operation". Guoxing Global Land consolidation and Development Co., Ltd. is responsible for the overall development of the park, infrastructure construction, investment.
the mode of cooperation: sole proprietorship, cooperation
contact information
Associate member: Rong Rong post editor: 065400
Contact: 1381 1938196    Tax: 0086-316-7678900
Address: Hebei Xianghe environmental protection park industry service center
E-mail: 80625488@ qq.com

工业机器人系统集成项目

项目建设内容和规模：项目拟占地133亩、总建筑面积11万平方米、建设内容标准和定制厂房、产品规模达到总产值1亿美元等。
投资估算及资金来源：包括项目总投资5000万美元、拟利用外资额美元3000万美元。
市场分析：国外系统集成商因为专注于机器人普及率高，且目前系统集成需求最大的汽车行业，通常与汽车厂商有长期合作关系，营收规模可以做到接近100亿。国内系统集成企业通常并不局限于某种工艺，但是主要专注于某个行业。只有集成能力最强的新松，可以跨出汽车行业拿到其它行业的很多订单，当然新松除了系统集成业务，还有物流与仓储成套设备和交通自动化系统等业务。在业务多元化方面，新松和杜尔类似。
经济效益分析：预期产值1亿美元、销售收入2亿美元。
    建设条件：河北香河开发区坐落于京津冀腹地，是全省唯一与京津零距离的省级开发区，具有临两高、两空三海港的立体交通优势，起步区已经全部实现“九通一平”，投资环境优越。
中方承办单位概况：香河机器人产业园位于北京东南45公里，现有工业/服务机器人、无人机、减速器等机器人企业16家，利用项目的交通、政策、人才、金融服务等优势条件，发展机器人研发、零部件、本体、系统集成等环节，为企业提供优良的研发、生产、办公载体，全力打造京津冀地区机器人产业集群。
合作方式：包括合资、合作、以及转股等合作方式。
联络方式：
联 系 人：王伟杰
联系电话：0086-010-58412333
传    真：0086-010-58412333
通信地址：廊坊市香河县安晟街机器人产业园D1楼二层 
邮    编：065400
电子邮箱：wangweijie@cfldcn.com

The project of Industrial Robot system integration

Project Content: Industrial Robot system integration,taking up 133 acres of land and estimated to build 110000 square meter of factory and office. The objective production value is $ 100 million
Investment Estimation and Fund Source: 40% from self funding and 60% from foreign investment
Market Analysis：Asia Pacific led the global industrial robotics market revenue share in the year 2013, accounting for over half of the global market revenue share. The region is analyzed to dominate the market over the forecast period 2014 to 2020 owing to the immense research and development infrastructure growth in countries such as Japan, Australia, China and India. Moreover, the adoption of robotics in small and medium enterprises (SME’s) is further expected to bolster the industrial robotics market in the Asia Pacific region
Benefit Analysis: The estimated total production value would be $100 million with sales forecast of $200 million 
Construction Conditions:The development zone of Xianghe is located in the hinterland of Beijing and Tianjin, is the only provincial Development Zone in Hebei Province which have no distance with Beijing and Tianjin.It is an advantage of transportation of Xianghe that there are three highway,two airports and three seaports near here.And the starting zone had got the situation of ‘nine connections and one smooth’ all.Accordingly,the investment environment is superior.
General Description of Chinese Sponsor: Xianghe robot industrial park is located 45km from central Beijing. There are 16 companies so far including industrial/service robot, drone and decelerator R&D and production. We dedicate to build robotics industry cluster in Beijing, Tianjin and Hebei area by making full use of our advantage in transportation, policy, intellectual resource and financial service etc. and provide excellent working atmosphere for research, production and office.
Cooperative Form: Joint venture cooperation, and share transfer
Contact Way
Contact Person: Wang WeiJie
Tel：0086-010-58412333
Fax: 0086-010-58412333
Address: Ansheng street,Robot industry port NO.D1,floor2,Xianghe country city.
Post Code: 065400
E-mail: wangweijie@cfldcn.com

3D 打印项目
项目建设内容和规模：项目拟占地60亩、总建筑面积5万平方米、建设内容标准和定制厂房、产品规模达到总产值1.5个亿美元等。
投资估算及资金来源：包括项目总投资7000万美元、拟利用外资额4000万美元。
市场分析：随着市场需求的不断扩大，3D打印产业即将进入快速发展阶段，随着产业化模式思路的进一步清晰，市场潜力将迅速兑现为可观市场规模。根据《中国3D打印产业市场需求与投资潜力分析报告》数据显示，2012年全球3D打印市场，包括所有的产品和相关服务产业为23亿美元，到2014年全球3D打印产业的发展突飞猛进，增速达到29.03%，市场规模达40亿美元。2015年，全球3D打印市场规模增至52亿美元，同比增长30%。Wohlers 年度报告则显示，2016年3D打印产业增长17.4%，目前整个3D打印产业市值为60.63亿美元。
经济效益分析：预期产值1.5个亿、销售收入2个亿。
建设条件：河北香河开发区坐落于京津冀腹地，是全省唯一与京津零距离的省级开发区，具有临两高、两空三海港的立体交通优势，起步区已经全部实现“九通一平”，投资环境优越。
中方承办单位概况：香河机器人产业园位于北京东南45公里，现有工业/服务机器人、无人机、减速器等机器人企业16家，利用项目的交通、政策、人才、金融服务等优势条件，发展机器人研发、零部件、本体、系统集成等环节，为企业提供优良的研发、生产、办公载体，全力打造京津冀地区机器人产业集群。
合作方式：包括合资、合作、以及转股等合作方式。
联络方式：
联 系 人：王伟杰
联系电话：0086-010-58412333
传    真：0086-010-58412333
通信地址：廊坊市香河县安晟街机器人产业园D1楼二层 
邮    编：065400
电子邮箱：wangweijie@cfldcn.com
The project of Industrial Robot system integration

Project Content: Industrial Robot system integration,taking up 60 acres of land and estimated to build 50000 square meter of factory and office. The objective production value is USD 150 million
Investment Estimation and Fund Source: 40% from self funding and 60% from foreign investment
Market Analysis：With the expansion of the market demand, 3 D printing industry is about to enter a rapid development stage, along with the industrialization mode thinking of further clear, the market potential will provide quickly for considerable size of the market. According to the 《Chinese Market Demand For 3D Printing Industry And Investment Potential Analysis Report》, the 2012 global 3D printing market, including all of the products and related service industry for $2.3 billion, to 2014 the development of the global 3D printing industry by leaps and bounds, the growth rate of 29.03%, the market size of $4 billion. In 2015, the global 3D printing market increased to us $5.2 billion, up 30% from the same period last year. According to the annual report of Wohlers, the 3D printing industry grew by 17.4 percent in 2016, and the market value of the entire 3D printing industry is now $60.63 billion.
Benefit Analysis: The estimated total production value would be $150 million with sales forecast of $ 200 million 
Construction Conditions:The development zone of Xianghe is located in the hinterland of Beijing and Tianjin, is the only provincial Development Zone in Hebei Province which have no distance with Beijing and Tianjin.It is an advantage of transportation of Xianghe that there are three highway,two airports and three seaports near here.And the starting zone had got the situation of ‘nine connections and one smooth’ all.Accordingly,the investment environment is superior.
General Description of Chinese Sponsor: Xianghe robot industrial park is located 45km from central Beijing. There are 16 companies so far including industrial/service robot, drone and decelerator R&D and production. We dedicate to build robotics industry cluster in Beijing, Tianjin and Hebei area by making full use of our advantage in transportation, policy, intellectual resource and financial service etc. and provide excellent working atmosphere for research, production and office.
Cooperative Form: Joint venture cooperation, and share transfer
Contact Way
Contact Person: Wang WeiJie
Tel：0086-010-58412333
Fax: 0086-010-58412333
Address: Ansheng street,Robot industry port NO.D1,floor2,Xianghe country city.
Post Code: 065400
E-mail: wangweijie@cfldcn.com

智能机器人项目
项目内容和规模：项目占地200亩，建立助老机器人、特种机器人的研发基地和生产车间及展厅。
投资估算及资金来源：预计总投资1.6亿美元
市场分析：助老机器人设计、研发、生产和销售旨在为残疾人、老年人提供便捷转移、独立自理、康复训练、生活体验等一站式智能解决方案。特种机器人已在研发生产可以完成安防、消防、侦查、爆破等特殊任务的机器人，未来市场潜力巨大。  
经济效益分析：该项目预销售收入可达2亿元，实现利税6000万元。
建设条件：项目选址霸州市，地处京、津、雄核心区，区位优越，交通便利，地理位置得天独厚，基础配套设施齐全，具备承接高科技、外向型的大、中型企业的需求。
中方承办单位概况：霸州市招商服务中心，是全市负责重大项目招商引资及项目服务工作的窗口。主要职责是负责招引项目前期的考察、洽谈，并提供相关政策咨询；为投资企业提供项目立项、环评、报批可研和合同章程，申领企业批准证书和工商营业执照、银行开户、财税登记、用地和基建申办等各种投资审批手续的全程服务，实行一个窗口对外，努力构建一套专业化、个性化、亲情化的服务体系。
合作方式：合资合作
联系人及联系方式：樊国栋  0086-316-7867316


Intelligent robot project
Project content and scale:The project covers an area of 200 acres, set up a special robot HelpAge robot, R & D and production workshop and Exhibition hall.
Investment estimates and sources of funds:The total investment is expected to be USD160 million
Market analysis:The design, research, development, production and sales of the old robot are designed to provide a one-stop intelligent solution for the disabled and the elderly, such as convenient transfer, independent self-care, rehabilitation training, life experience and so on. Special robots have been developing and producing robots that can complete special tasks such as security, fire protection, investigation, blasting and so on. The future market potential is huge.
Economic benefit analysis:The pre sale revenue of the project can reach 200 million yuan, and the profit and tax will be 60 million yuan.
Construction conditions:The site is located in Bazhou, which is located in the Beijing, Tianjin and male core areas. The location is superior, the traffic is convenient, the geographical position is unique, the basic supporting facilities are complete, and the demand for large and medium-sized enterprises to undertake high-tech and export-oriented enterprises is required.
General situation of China's contractors: Bazhou investment promotion service center is a window for attracting investment and project services in major projects. The main responsibility is to lead the project early inspection, negotiation, and provide relevant policy advice; provide investment enterprises with project establishment, environmental assessment, approval and contract articles of association, and claim enterprise approval certificate and business license, bank account opening, financial and tax registration, land use and basic construction application and other various investment examination and approval procedures.
Mode of cooperation:  Joint venture cooperation
Contacts and ways of contact:  Fan Guodong    0086-316-7867316



智能装备制造设备生产研发基地项目

项目内容：项目位于河北廊坊广阳经济开发区内，占地550亩，总建筑面积450000平方米，建设生产车间，厂房，产品研发中心，办公楼，宿舍及附属配套设施。
投资估算与资金来源：本项目总投资估算为31600万美元。
市场分析：智能制造装备是《国务院关于加快培育和发展战略性新兴产业的决定》及《“十二五”国家战略性新兴产业发展规划》中明确的高端装备制造业领域中的重点发展方向之一。作为高端装备制造业的重点发展方向和信息化与工业化深度融合的重要体现，大力培育和发展智能制造装备产业对于加快制造业转型升级，提升生产效率、技术水平和产品质量，降低能源资源消耗，实现制造过程的智能化和绿色化发展具有重要意义。
建设条件：河北廊坊广阳经济开发区位于素有“京津明珠”之称的廊坊市区东南隅，北接廊坊开发区，南至富士康工业园，西起廊坊市区，东临天津界，京沪高铁廊坊货运场、京津塘高速廊坊出口近在咫尺。广阳经济开发区距北京40公里，距天津60公里，距首都机场和天津机场各70公里，距天津港100公里，形成了依托中心城市和空港、海港发展经济的独特区位优势。首都国际机场、天津国际机场和天津新港都在1个小时的车程内，能够充分实现公路、铁路、陆海和空运的多式联运的要求，广阳经济开发区附近有200多所高等院校和1000多家科研机构，为项目建设提供了丰富的人才和技术资源。
经济效益分析：该项目建成后年可实现销售收入20亿元，可实现销售利润4.5亿元，投资利润率22.5%，投资回收期4.44年。
项目单位概况：廊坊市荣华建设投资开发有限公司成立于2008年1月7日，注册资本：1亿元。根据国家经济发展战略、产业政策和区域规划的要求，主要针对工业园区基础设施建设、房地产开发、旅游业、商业、餐饮业、城市基础设施建设、木材加工业、运输业、仓储业的投资；工业厂房及综合管网的销售、租赁；土地整理。荣华投资逐步将成为廊坊市最具有发展潜力、势头强劲、多业并举的建设投资开发公司。
合作方式：合资、合作、独资
联 系 人：周长荣
联系地址：廊坊广阳经济开发区宏业路66号
联系电话：0086-316-2833888 、2833666
传    真：0086-316-2833900
E-mail:  lfgica @163.com	
网  址:  www.lfgica.cn

Intelligent equipment manufacturing equipment production research and development base project

Project content：The project is located in Hebei Langfang Economic Development Zone guangyang, covers an area of 550 acres, a total construction area of 450000 square meters, construction workshop, workshop, office building, R & D center, dormitory and ancillary facilities.
Investment estimation and fund sources：The total investment of the project is estimated at 2 billion yuan, of which the construction fund is RMB 1 billion 500 million yuan, and the working capital is RMB 500 million yuan.
Market analysis：Intelligent manufacturing equipment is the "State Council on accelerating the cultivation and development of strategic emerging industries" decision "and" 12th Five-Year "national strategic emerging industry development plan" clearly in the high-end equipment manufacturing industry in the field of one of the key development direction. As an important embodiment of the high-end equipment manufacturing industry development direction and focus of the fusion of informatization and industrialization depth, to cultivate and develop the intelligent manufacturing equipment industry to accelerate the transformation and upgrading of manufacturing industry, improve production efficiency, technical level and product quality, reduce the consumption of energy resources, plays an important role in intelligent and green development of the manufacturing process.
Construction conditions：Hebei Langfang economic development zone Guangyang is located is known as "Beijing pearl" of the Langfang urban areas in the southeast corner, north of Langfang Development Zone, South Foxconn Industrial Park, west of Langfang City, east of Tianjin, the Beijing-Shanghai high-speed railway Langfang freight yard, Beijing high-speed Langfang export close at hand. Guangyang Economic Development Zone, 40 km away from Beijing, 60 kilometers away from Tianjin, from the capital airport and Tianjin airport, 70 km, 100 km from the port of Tianjin, formed the unique geographical advantages of central city and economic development relying on the airport and seaport. The Capital International Airport, Tianjin International Airport and Tianjin Xingang in 1 hours by car, to the full realization of highway and railway, sea and air multimodal transport requirements, there are more than and 200 universities and more than 1 thousand research institutes near Guangyang Economic Development Zone, talent and technology provides rich resources for the project construction.
Economic benefit analysis : After the completion of the project can be achieved sales revenue of 2 billion yuan, sales profit of $450 million, the investment profit margin of 22.5%, the investment recovery period of 4.44 years.
Project unit overview : Langfang ronghua Construction Investment Development Co., Ltd. was established in January 7, 2008, the registered capital: 100 million yuan. According to the national economic development strategy, industrial policy and regional planning requirements, mainly for infrastructure construction, Industrial Park real estate development, tourism, commerce, catering, city infrastructure construction, wood processing, transportation and warehousing industry investment; industrial factory buildings and comprehensive network of sales, leasing; land consolidation. Langfang ronghua investment will gradually become the most potential and strong momentum, both the industry construction investment development company development.
Cooperation mode : Joint venture, cooperation, sole proprietorship
Contacts： Zhou chang rong
Contact address: Hongye Road NO.66, Guangyang Economic Development Zone, Langfnag 
Tel: 0086-316-2833888 、2833666    Fax: 0086-316-2833900
E-mail: lfgica @163.com
Website: www.lfgica.cn
人工智能产业项目
项目内容和规模：项目拟用建筑面积12000平米，引进人工智能语音识别、图像识别、读取知识库、人机交互、物理传感等相关项目。
投资估算及资金来源：预计总投资5000万美元，资金自筹。
市场分析：作为新一轮产业变革的核心驱动力，人工智能无疑是时下最热的词汇之一。2017年，人工智能首次写进政府工作报告；今年全国两会上，李克强总理在政府工作报告中再次强调，要加强新一代人工智能的研发应用，发展智能产业，拓展智能生活。
经济效益分析：年产值约6000万美元，年纳税约600万美元。
建设条件：大厂数字科技产业园一期规划用地1300亩，起步区522亩。起步区315地块，总建筑面积44万平米，总投资25亿元。
中方承办单位概况：大厂回族自治县建设投资开发有限公司
合作模式：独资
联系人及联系方式：许士岩 15097600616










Artificial intelligence industry project
Project content and scale: the project is intended to use a building area of 12000 square meters, the introduction of artificial intelligence speech recognition, image recognition, reading knowledge base, human-computer interaction, physical sensing and other related projects.
Investment estimate and source of funds: the total investment is estimated to be 50 million US dollars, and the funds will be raised by ourselves.
Market analysis: as the core driving force of the new round of industrial transformation, AI is undoubtedly one of the hottest words nowadays. In 2017, artificial intelligence was first written into the government work report. At the two sessions of the country this year, Premier Li Keqiang emphasized in the government work report that we should strengthen the research and development of the new generation of artificial intelligence, develop the intelligent industry and expand the intelligent life.
Economic benefit analysis: the annual output value is about 60 million dollars, and the annual tax is about 6 million dollars.
Construction conditions: the Dachang digital science and Technology Industrial Park has 1300 acres of land for the first phase, and 522 mu for the initial area. The starting area is 315 plots, with a total construction area of 440 thousand square meters, with a total investment of 2 billion 500 million yuan.
A survey of Chinese contractors: Dachang Hui Autonomous County construction investment and Development Co., Ltd.
Model of cooperation: sole proprietorship
Contact and contact: Xu Shiyan 15097600616
高精度减速机生产中心项目

项目内容和规模：行业内高精度、高刚性、高传动比的减速机，用于机械制造、数控设备，自动化工业机器人，导航设备，摄像设备，医疗行业等，是ABB等著名工业机械手供应商。拥有发明专利，通过了ISO9000认证。型号种类众多，满足所有工业领域需求。占地面积20亩，总建筑面积为13000平方
投资估算及资金来源：500万美元，国内融资。
市场分析：广泛应用于航天航空、舰船、通讯、焊接设备、印染机械、包装机械、印刷机械、塑料机械、电子设备、工程机械、冶金机械、石油机械、船用机械、数控机床、金属切割、食品机械、数控弯管机、太阳能发电、汽车组装生产线、流水线、制药设备、环保设备等各领域
经济效益分析：2018年产值约30000万元，税收6000万，2019年产值50000万元，税收10000万
建设条件：安次经济开发区的区位优势得天独厚。距离北京40公里、距离天津60公里、距离首都第二国际机场（二机场现已动工，2018年底开通）仅仅15公里、距离首都机场60公里、距天津国际机场70公里、距天津新港80公里，完全达到“一小时最优工业区”的国际标准。
中方承办单位概况：SPINEA公司，该公司是目前全球领先的四家高精度减速机生产企业之一，为欧洲主要机器人企业（如ABB、KUKA、COMAU等公司）提供配套。该公司的高精度减速器进入我国比较晚，但其鲜明的技术特点已经受到业界的广泛关注。
合作方式：寻找资金和销售渠道
联系人及联系方式：王晶 15731629598



High-precision Reducer Production Center

Project content and scale: the project produces reducers with high precision, high rigidity, high gear ratio, which are used for machinery manufacturing, numerical control equipment, automated industrial robots, navigation equipment, camera equipment, medical industries, etc. It is the supplier of ABB and other famous industrial manipulators. It possesses patent for invention and has passed ISO9000 certification. There are various models to meet all industrial needs. This project covers an area of 20 mu (about 13,000m2) and the total construction area is 13,000m2.
Investment estimation and source of funds: five million USD, which is raised in China.
Market analysis: it will be widely used in aerospace, ship, communications, welding equipment, printing and dyeing machinery, packaging machinery, printing machinery, plastic machinery, electronic equipment, construction machinery, metallurgical machinery, petroleum machinery, marine machinery, CNC machine tools, metal cutting, food machinery, CNC bending machine, solar power generation, automobile assembly production line, assembly line, pharmaceutical equipment, environmental protection equipment, etc.
Economic benefits: it is estimated that, in 2018, the output value will be RMB 300 million Yuan, and the revenue will be RMB 60 million Yuan; in 2019, the output value will be RMB 500 million Yuan, and the tax revenue will be RMB 100 million Yuan.
Construction conditions: with the unique regional advantages, Anci Economic Development Zone is 40km from Beijing, 60km from Tianjin, 15km from Beijing Second International Airport (which is under construction and will be put into use by the end of 2018), 60km from Beijing Capital International Airport, 70km from Tianjin International Airport, and 80km from Tianjin New Port, fully meeting the international standard of “Optimal Industrial Zone”—accessible with one-hour drive.
Overview of the Chinese undertaker: SPINEA is one of the four world's leading manufacturers of high-precision reducers, which provides support for major European robot companies (such as ABB, KUKA, and COMAU). The company's high-precision reducer was introduced to China relatively late, but its distinctive technical features have been widely concerned by the industry.
Cooperation mode: looking for investment funds and sales channels
Contact information: Wang Jing 15731629598







3D打印项目
项目内容和规模：项目计划占地50亩。将生物分子作为材料进行打印，通过聚合反应的方法，在光照条件下控制进行，所以该打印技术具有快速固化和无毒等特点。
投资估算及资金来源；总投资2600万美元。
市场分析；3D打印机与普通打印机工作原理基本相同，只是打印材料有些不同，3D打印机内装有金属、陶瓷、塑料、砂等不同的“打印材料”，是实实在在的原材料。3D打印存在着许多不同的技术，不同之处在于可用的材料方式，并以不同层构建创建部件。通过计算机建模软件建模，再将建成的三维模型分区成逐层的截面，从而指导打印机逐层打印。
经济效益分析：该项目总投资2600万美元，预计年销售1500万美元。
建设条件；项目拟选址于龙河高新技术产业区，该区位于廊坊市南城区，总规划面积37.5平方公里，距北京和天津中心分别为40公里和60 公里，区位优势突出，园区基础设施完善，能够满足本项目各方面的建设需要。
中方承办单位概况；龙河高新技术产业区先后被评为“国家火矩计划廊坊信息产业基地”、“省级高新技术产业示范区”及首批“省级产业聚集区”。高新区周边产业资源高度密集，市场容量巨大，高速铁路、高速公路、铁路货运、机场港口构成的立体化交通网络发达，物流通畅。
合作方式：股权合作
联系人及联系方式：李伟、86-316-2670888






3D Printing Project
Project Content and Scale: The project plans to occupy an area of 50 mu. The printing of biomolecules as a material is controlled under light conditions by a polymerization reaction method, so the printing technique has the characteristics of rapid curing and non-toxicity.
Investment estimates and sources of funds: total investment is US$26 million.
Market analysis: The working principle of 3D printers and general printers is basically the same, but the printing materials are somewhat different. 3D printers are filled with different “printing materials” such as metal, ceramics, plastic, and sand, which are real raw materials. There are many different technologies for 3D printing, the difference being in the available materials and creating the components in different layers. Modeling by computer modeling software, and then partition the built three-dimensional model into a layer-by-layer cross-section to guide the printer to print layer by layer.
Economic Benefit Analysis: The project has a total investment of 26 million US dollars and is expected to sell 15 million US dollars annually.
Construction conditions: the project is planned to be located in Longhe High-tech Industrial Zone, which is located in Nancheng, Langfang City.District, with a total planning area of 37.5 square kilometers, 40 kilometers from Beijing and Tianjin Center and 60 kilometers, outstanding geographical advantages, and well-developed infrastructure to meet all aspects of the project needed.
Overview of the Chinese Undertaker: Longhe Hi-tech Industrial Zone has been rated as the National Fire Moment Project
"Langfang Information Industry Base", "Provincial High-tech Industry Demonstration Zone" and the First "Provincial-level Industrial Clusters"District.” High-tech industries are highly concentrated around the high-tech zone, with huge market capacity, high-speed railways and highways.
The three-dimensional transportation network composed of roads, railway freight, and airport ports is well developed and the logistics is smooth.
Cooperation method: equity cooperation
Contact person and contact information: Li Wei, 86-316-2670888












机器人项目
项目内容和规模：项目计划占地200亩。作为自动化、机器人和医疗设备的软件开发商，除提供软件程序、解决方案外，还可指定各种机器人、机器人任务、自动化和医疗设备。
投资估算及资金来源；总投资9000万美元。
市场分析；我国《高端装备制造业“十三五”发展规划》及《智能制造装备“十二五”发展规划》中明确提出工业机器人是智能制造装备发展的重要内容，并将其列为我国装备制造业向高端方向发展的必需核心装备。因此工业机器人必将在我国制造业实现产业升级和生产模式转变方面发挥重大作用。预计未来几年我国工业机器人年均市场规模将在50-80亿元以上，此项目将有广大发展空间。
经济效益分析：该项目总投资9000万美元，预计年销售6000万美元。
建设条件；项目拟选址于龙河高新技术产业区，该区位于廊坊市南城区，总规划面积37.5平方公里，距北京和天津中心分别为40公里和60公里，区位优势突出，园区基础设施完善，能够满足本项目各方面的建设需要。
中方承办单位概况；龙河高新技术产业区先后被评为“国家火矩计划廊坊信息产业基地”、“省级高新技术产业示范区”及首批“省级产业聚集区”。高新区周边产业资源高度密集，市场容量巨大，高速铁路、高速公路、铁路货运、机场港口构成的立体化交通网络发达，物流通畅。
合作方式：股权合作
联系人及联系方式：李伟、86-316-2670888







Robot Project
Project content：The project plans to occupy an area of 200 acres. As a software developer of automation, robotics, and medical equipment, in addition to providing software programs and solutions, it can also specify various robots, robot tasks, automation, and medical equipment.
Investment estimation and fund sources：Total investment is 90 million US dollars
Market analysis：China's "Thirteenth Five-Year Development Plan for High-end Equipment Manufacturing Industry" and "Twelfth Five-Year Development Plan for Smart Manufacturing Equipment" clearly state that industrial robots are an important part of the development of intelligent manufacturing equipment and will be listed as China's equipment manufacturing industry. The  necessary core equipment to develop toward the high end. Therefore, industrial robots will certainly play a major role in the industrial upgrading and production mode transformation of China's manufacturing industry. It is estimated that the average annual market scale of industrial robots in China will be in the range of 5 to 8 billion yuan in the next few years. This project will have vast development space.
Economic benefit analysis：The project has a total investment of 90 million U.S. dollars and is expected to sell 60 million U.S. dollars annually. 
Construction conditions：The project is planned to be located in Longhe High-tech Industrial Zone, which is located in Nancheng District of Langfang City. The total planned area is 37.5 square kilometers, 40 kilometers and 60 kilometers from the center of Beijing and Tianjin respectively. The location advantage is outstanding, and the infrastructure of the park is perfect. Meet the construction needs of all aspects of the project.
Project unit overview：LongHe Hi-tech Industrial Zone has been rated as "National Fire-Atmosphere Plan LangFang Information Industry Base", "Provincial Hi-tech Industrial Demonstration Zone" and the first "Provincial-level Industrial Gathering Zone." The industrial resources around the High-tech Zone are highly intensive and the market capacity is huge. The three-dimensional transportation network composed of high-speed railways, expressways, railway freight, and airport ports is developed and the logistics is smooth.
Cooperation mode：joint venture 、cooperation
Contacts:  Wei Lee，86-316-2670888










工业机器人项目
项目内容和规模：项目计划占地90亩。主要建设弧焊机器人、点焊机器人、产品研发中心、展览中心。
投资估算及资金来源；总投资4500万美元。
市场分析；工业机器人在工业生产中能代替人做某些单调、频繁和重复的长时间作业，或是危险、恶劣环境下的作业，例如在冲压、压力铸造、热处理、焊接、涂装机械加工和简单装配等工序上，以及在原子能工业等部门中，完成对人体有害物料的搬运或工艺操作。
经济效益分析：该项目总投资2600万美元，预计年销售1500万美元。
建设条件；项目拟选址于龙河高新技术产业区，该区位于廊坊市南城区，总规划面积37.5平方公里，距北京和天津中心分别为40公里和60 公里，区位优势突出，园区基础设施完善，能够满足本项目各方面的建设需要。
中方承办单位概况；龙河高新技术产业区先后被评为“国家火矩计划廊坊信息产业基地”、“省级高新技术产业示范区”及首批“省级产业聚集区”。高新区周边产业资源高度密集，市场容量巨大，高速铁路、高速公路、铁路货运、机场港口构成的立体化交通网络发达，物流通畅。
合作方式：企业自筹
联系人及联系方式：李伟、86-316-2670888
Industrial Robot Project
Project Content and Scale: The project plans to occupy an area of 90 acres. The company mainly constructs arc welding robots, spot welding robots, product research and development centers, and exhibition centers.
Investment estimates and sources of funds: total investment is US$ 45 million.
Market analysis: Industrial robots can replace some people in industrial production for monotonous, frequent and repeated long-time operations, or operations under hazardous and harsh environments, such as stamping, pressure casting, heat treatment, welding, and coating machining. In processes such as simple assembly and the like, as well as in the nuclear power industry, the handling or handling of hazardous materials is completed.
Economic Benefit Analysis: The project has a total investment of 26 million US dollars and is expected to sell 15 million US dollars annually.
Construction conditions: the project is planned to be located in Longhe High-tech Industrial Zone, which is located in Nancheng, Langfang City.District, with a total planning area of 37.5 square kilometers, 40 kilometers from Beijing and Tianjin Center and 60 kilometers, outstanding geographical advantages, and well-developed infrastructure to meet all aspects of the project needed.
Overview of the Chinese Undertaker: Longhe Hi-tech Industrial Zone has been rated as the National Fire Moment Project
"Langfang Information Industry Base", "Provincial High-tech Industry Demonstration Zone" and the First "Provincial-level Industrial Clusters"District.” High-tech industries are highly concentrated around the high-tech zone, with huge market capacity, high-speed railways and highways.
The three-dimensional transportation network composed of roads, railway freight, and airport ports is well developed and the logistics is smooth.
Cooperation method: Sole proprietorship
Contact person and contact information: Li Wei, 86-316-2670888








碳纤维机械臂研发生产项目
项目内容和规模:项目总占地150亩，主要建设生产车间、产品仓库、检测中心、研发楼、综合楼等。
投资估算及资金来源：项目估算总投资1400万美元。资金全部由企业自筹。
[bookmark: OLE_LINK37][bookmark: OLE_LINK36]市场分析：碳纤维机械手臂、碳纤维机械臂、碳纤维工业机械手等产品，广泛应用于机器人、数控设备、机械设备自动化产品等方面，具有重量轻、强度高、耐高温、耐腐蚀、热膨胀系数小、不易变形、不需长期维护等特点。
经济效益分析：项目建成后，预计正常年销售收入1亿元，上缴税收1100万元，带动就业180人。
建设条件：目前该区域路网、热力站、给水厂、污水处理厂、雨污水泵站、变电站、燃气、通讯、创业服务中心等配套设施工程已陆续建成投入使用，具备大型项目综合吸附和承载能力。
中方承办单位概况：河北廊坊高新技术产业开发区。园区总规划面积73平方公里，以新兴产业聚集、高新技术产业孵化和低碳经济引领为功能定位，以发展电子信息、高端装备制造、新材料、节能环保为主导产业发展方向，是承接京津高端产业转移的首选区域。
合作方式：合资、合作
联系人及联系方式：
联系人：田蕾,0086-316-8669888
传真：0086-316-8669888
通信地址：河北廊坊高新技术产业开发区管理委员会
邮编：065000
电子邮箱：zhaoshanghezuoju@163.com
[bookmark: OLE_LINK32]R&D and Production of Carbon Fiber Robotic Arm 
[bookmark: OLE_LINK33]Project content and scale: it covers an area of 150 mu (100,000m2) and the construction content includes production workshop, product warehouse, testing center, R&D building, comprehensive building, etc.
Investment estimation and sources of funds: USD 14 million, which is all raised by the company itself.
[bookmark: OLE_LINK38]Market analysis: it mainly produces carbon fiber robotic arm, carbon fiber industrial robotic arm, and other products, which are widely used in automation products of robots, numerical control equipment, mechanical equipment, etc. The products are characterized by light weight, high strength, high temperature resistance, corrosion resistance, low thermal expansion coefficient, not easy to deform, no need for long-term maintenance, etc.
Economic benefits: it is estimated that, after the project is completed, the annual sales revenue will be RMB 100 million Yuan, the tax payable will be RMB 11 million Yuan, and 180 employment positions will be available.
Construction conditions: at present, supporting facilities such as the road network, thermal power station, water supply plant, sewage treatment plant, rain sewage pumping station, substation, gas, communication, and startup service center in the region have been completed and put into use, so the region has had comprehensive adsorption and bearing abilities of large projects.
Overview of the Chinese undertaker: Hebei Langfang Hi-Tech Industrial Development Zone has a total planning area of 73km2. Targeted at gathering emerging industries, incubating Hi-Tech industry, and leading low-carbon economy, the park develops leading industrial directions including electronic information, high-end equipment manufacturing, new materials, and energy conservation and environmental protection. It is the preferred area for high-end industry transfer in Beijing and Tianjin.
Cooperation mode: joint venture and cooperation
Contact information:
Contact person: Tian Lei    Tel.: 0086-316-8669888
Fax: 0086-316-8669888
Mailing address: Administrative Committee of Hebei Langfang Hi-Tech Industrial Development Zone
Zip code: 065000
Emal:zhaoshanghezuoju@163.com

3D打印研发产业链创新园项目

项目建设内容和规模：打造3D打印产业链，可以进一步推动传统产业的优化升级,可应用于航天航空、医疗健康、汽车制造、设计、教育和食品加工等不同领域。建设3D打印研发中心及3D打印全产业链创新园，建成后将集工业产品、航天航空、军事设备设计与研发、环保创意产品、3D打印新材料研发生产与销售、电子商务平台设计师服务平台、3D打印服务平台为一体的综合性基地。
投资估算及资金来源：该项目拟投资7900万美元，
经济效益分析：项目建成后，预计年产值可达7500万美元，税收980万美元。
中方承办单位概况：中国宏泰产业市镇发展有限公司（股票代码06166.HK）始创于1995年6月，是中国大型产业市镇规划、开发及运营服务供应商中的先行者之一，具备独特的产业市镇规划、设计和产业定位能力，基础设施投资建设能力，招商引资能力，产业市镇的增值服务和运营能力四大业务核心能力。
合作方式：为减少项目方前期投资成本压力，除了直接购地的方式外，中国宏泰发展可以项目用地作价入股。
联系人及联系方式： 
联系人：赵志兴   联系电话：15133659500

Developed 3D printing industry chain innovation park project

the Project Construction Content and Scale
3D printing industry chain can further promote the optimization and upgrading of traditional industries, and can be applied to space aviation, medical health, automobile manufacturing, design, education and food processing and other different fields. to build 3D print R & D center and a new 3D printing industry chain. After completion, it will set up industrial products, aerospace, military equipment design and research and development, environmental protection creative products, 3D printing new materials R & D production and sales, e-commerce platform design Division Service platform and 3D printing service platform. An integrated base.
the Investment Estimates and Funding Sources：The project will invest 79 million dollars
the Economic Analysis：After the completion of the project, the annual output value is up to 75 million dollars, and the tax revenue is 9 million 800 thousand dollars.
the Chinese Undertaker Overview：China VAST Industrial Urban Development Company Limited (stock code 06166.HK), founded in June 1995, is one of the pioneers in the planning, developing and operating service providers of large industrial towns in China. There are four core competencies of value-added services and operation capabilities in industrial towns. It has unique industrial town planning, design and industrial positioning capability, infrastructure investment and construction capacity, investment investment ability.
Mode of cooperation:In order to reduce the investment cost pressure of the project owners in the early stage, besides the way of direct purchase,China VAST can buy into with the land for project.
Contact: Zhao Zhixing   Contact phone: 15133659500








焊接机器人手臂项目

项目建设内容和规模：焊接机器人作为世界上最引人瞩目的高新技术之一，在提高效率、稳定产品质量、提升企业竞争力方面，有着无可替代的作用。工业机器人技术的研究、发展与应用有力地推动了世界工业技术的进步。项目拟占地50亩研发生产基地，新建一条汽车焊接机器人生产线。主要业务是汽车焊接装备及生产线的设计制造、智能制造自动化系统集成的开发、机器人的维修保养。
投资估算及资金来源：该项目总投资4100万美元
经济效益分析：项目建成后，预计产值可达3000万美元，税收800万美元。
中方承办单位概况：中国宏泰产业市镇发展有限公司（股票代码06166.HK）始创于1995年6月，是中国大型产业市镇规划、开发及运营服务供应商中的先行者之一，具备独特的产业市镇规划、设计和产业定位能力，基础设施投资建设能力，招商引资能力，产业市镇的增值服务和运营能力四大业务核心能力。
合作方式：为减少项目方前期投资成本压力，除了直接购地的方式外，中国宏泰发展可以项目用地作价入股。
联系人及联系方式： 
联系人：赵志兴   联系电话：1513365950


[bookmark: _GoBack]Welding robot arm

the Project Construction Content and Scale
Welding robot, as one of the most attractive high-tech technologies in the world, has an irreplaceable role in improving efficiency, stabilizing product quality and enhancing the competitiveness of enterprises. The research, development and application of industrial robot technology has strongly promoted the progress of industrial technology in the world. The project will cover 50 acres of R & D production base, and build a new production line for automobile welding robot. The main business is vehicle welding equipment and production line design and manufacture, intelligent manufacturing automation system integration development, robot maintenance.
the Investment Estimates and Funding Sources
The project with a total investment of 41 million dollars
the Economic Analysis
After the completion of the project, the annual output value is up to 30 million dollars, and the tax revenue is 8 million dollars.
the Chinese Undertaker Overview
China VAST Industrial Urban Development Company Limited (stock code 06166.HK), founded in June 1995, is one of the pioneers in the planning, developing and operating service providers of large industrial towns in China. There are four core competencies of value-added services and operation capabilities in industrial towns. It has unique industrial town planning, design and industrial positioning capability, infrastructure investment and construction capacity, investment investment ability. 
Mode of cooperation:
In order to reduce the investment cost pressure of the project owners in the early stage, besides the way of direct purchase,China VAST can buy into with the land for project.    
Contact: Zhao Zhixing   Contact phone: 15133659500



农业智能装备协同创新中心项目

项目建设内容和规模：
农业智能装备不仅是发展现代农业所必需设备，更是衡量世界各国农业科技发展水平的重要因素。建设集农业智能装备创新设计、技术研发、实验检测、创新成果展示等活动的多功能、开放式的科研创新平台。主要产品包括农业环境控制传感器、便携式采集设备、农业机械除草机器人、激光平地机等。
投资估算及资金来源：
该项目拟投资8000万美元
经济效益分析：
项目建成后，预计年产值可达8000万美元，税收1000万美元。
中方承办单位概况：
中国宏泰产业市镇发展有限公司（股票代码06166.HK）始创于1995年6月，是中国大型产业市镇规划、开发及运营服务供应商中的先行者之一，具备独特的产业市镇规划、设计和产业定位能力，基础设施投资建设能力，招商引资能力，产业市镇的增值服务和运营能力四大业务核心能力。
合作方式：
为减少项目方前期投资成本压力，除了直接购地的方式外，中国宏泰发展可以项目用地作价入股。
联系人及联系方式： 
联系人：赵志兴   联系电话：15133659500

Cooperative innovation center project of agricultural intelligent equipment

the Project Construction Content and Scale
Agricultural intelligent equipment is not only a necessary equipment for developing modern agriculture, but also an important factor to measure the development level of agricultural science and technology in the world. to build a multi-functional and open research and innovation platform for innovative design of agricultural intelligent equipment, technology research and development, experimental testing, and exhibition of innovative achievements. The main products include agricultural environment control sensors, portable collection device, agricultural machinery weeding robot, laser grader and so on. 
the Investment Estimates and Funding Sources
The project will invest 80 million dollars
the Economic Analysis
After the completion of the project, the annual output value is up to 80 million dollars, and the tax revenue is 10 million dollars.
the Chinese Undertaker Overview
China VAST Industrial Urban Development Company Limited (stock code 06166.HK), founded in June 1995, is one of the pioneers in the planning, developing and operating service providers of large industrial towns in China. There are four core competencies of value-added services and operation capabilities in industrial towns. It has unique industrial town planning, design and industrial positioning capability, infrastructure investment and construction capacity, investment investment ability. 
Mode of cooperation:
In order to reduce the investment cost pressure of the project owners in the early stage, besides the way of direct purchase,China VAST can buy into with the land for project.
Contact: Zhao Zhixing   Contact phone: 15133659500

